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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Потенциалът за развитие на бизнес край река Дунав, трансграничните и транспортни връзки в областта са сред
темите на среща на бизнеса "Русе и региона", организирана от вестник "Капитал" на 29 септември от 9:45 ч. в хотел
"Рига" в Русе, съобщиха от Българо-румънската търговско-промишлена палата (БРТПП), която е партньор на
форума. Събитието ще се излъчва на живо в YouTube канала на "Капитал", на ст... 

Водещото събитие на Асоциацията на европейските търговски палати /Европалати/ за 2022 г. – "Компас за
конкурентоспособност: път към благоприятна за бизнеса Европа", ще се проведе в Брюксел в сградата на
Европейския комитет на регионите на 27 октомври 2022 г. след обяд. Събитието ще постави фокус върху четири
основни теми, за да насърчи конкурентоспособността на Европа: достъп до пазари, умения, ре... 

В България има доста промени в законовите и административни процедури за инсталация на фотоволтаични
централи, но има какво още да се желае, така че да се постигне златна среда за този тип инвестиции. В ситуация
на енергийна криза промените в законодателството трябва да се случат максимално бързо. Това мнение изрази
пред БНР инж. Веселин Тодоров, председател на Соларна академия – България. Като е... 

Международната конференция Финансова и инвестиционна подкрепа за МСП - Sofia International Money Expo (SIM
EXPO 2022) ще се проведе в периода от 3 - 4 октомври 2022 г. в Гранд Хотел Милениум - София. Изпълнителна
агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП) организира конференцията за трети път
съвместно с Българска търговско-промишлена палата (БТПП) и Съветът по инвестиции къ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Заглавие: Потенциалът за развитие на бизнес край Дунав ще бъде обсъден на форум в Русе
Дата: 23.09.2022 10:50
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Инициатива Компас за конкурентоспособност: път към благоприятна за бизнеса Европа
Дата: 23.09.2022 09:46
Медия: Грамофона

Заглавие: Експерт: В енергийна криза законодателството за фотоволтаиците трябва да се промени максимално
бързо
Дата: 23.09.2022 10:36
Медия: Novini.site

Заглавие: Международната конференция Финансова и инвестиционна подкрепа за МСП
Дата: 22.09.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

https://www.bta.bg/bg/news/economy/332369-potentsialat-za-razvitie-na-biznes-kray-dunav-shte-bade-obsaden-na-forum-v-ruse
https://www.gramofona.com/izbori-2022/iniciativa-kompas-za-konkurentosposobnost-pat-kam-blagopriyatna-za-biznesa-evropa
https://novini.site/ekspert-v-energijna-kriza-zakonodatelstvoto-za-fotovoltaitsite-tryabva-da-se-promeni-maksimalno-barzo/
https://www.chambersz.com/mejdunarodnata-konferenciya-finansova-i-investicionna-podkrepa-za-msp-47827


Министърът на финансите на САЩ Джанет Йелън каза днес, че е възможно да има спад на инфлацията догодина,
но остават рискове от сривове в доставките заради войната на Русия в Украйна, предаде Ройтерс. По думите й
тежката зима в Европа заради намалените доставки на енергия няма да се отразят силно на американската
икономика. На конференция, организирана от списание "Атлантик", Йелън подчерта, че тру... 

Джеръм Пауъл, председател на ФедНе знам какви са шансовете, но мисля, че има много голяма вероятност да ни
предстои период на "растеж под тенденцията", както вече казах. Това означава много по-нисък растеж и вече го
виждаме. Моята и на колегите ми средна прогноза за тази година е за растеж от 0,2%. Тоест, много бавен растеж.
Под тенденцията остава и за следващата година – мисля, че средната стойно... 

Джеръм Пауъл отказа да изключи рецесия в най-голямата икономика в света, след като Федералният резерв
осъществи трето поредно увеличение на лихвения процент с 0,75 процентни пункта и публикува много по-мрачни
прогнози, пише Financial Times.Неблагоприятният коментар на Пауъл за икономиката дойде, след като в сряда
Фед сигнализира за намерението си да запази строгата парична политика в борбата с нар... 

По-лошите прогнози за безработицата сочат, че търсенето ще трябва да бъде ограничено на всяко ниво на
икономиката, тъй като инфлацията се оказа постоянна и широко разпространенаПредседателят на Федералния
резерв Джеръм Пауъл обеща, че банката ще смаже инфлацията, след като повиши лихвените проценти със 75
базисни пункта за трети пореден път и сигнализира за още по-агресивни повишения, отколкото оч... 

Меките умения са много по-важни за изпълнителните директори в сравнение с техните знания в дадена област.
Едновременно с това намалява тежестта на дипломата за висше образование. Това са част от изводите в
специалното проучване #CtheFuture на Adecco Group, което се провежда за трета поредна година. В него участват
1 685 души от целия свят, представители на поколението Z, като голяма част от тях са... 

След вече обещаното на домакинствата замразяване на сметките за електроенергия, британското правителство
се ангажира да заплаща и половината от разходите на компании за енергия тази зима, за да смекчи удара от
скока на цените, предаде Франс прес. "Правителството фиксира субсидирана цена на едро за шест месеца,
равняваща се на по-малко от половината от предвидените за тази зима цени на едро за комп... 

Заглавие: Джанет Йелън: Инфлацията може да бъде укротена, но има и други рискове
Дата: 22.09.2022 23:55
Медия: BG voice

Заглавие: Пауъл: Няма безболезнен начин да се разделим с инфлацията
Дата: 22.09.2022 12:01
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Рецесията в САЩ е все по-вероятна след третото увеличение на лихвения процент с 0,75%
Дата: 22.09.2022 08:14
Медия: Фокус

Заглавие: Пауъл сигнализира, че рецесията може да е цената за спиране на инфлацията
Дата: 22.09.2022 07:52
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Над половината от поколението Z смятат, че бъдещите изпълнителни директори няма да имат нужда
от университетска диплома
Дата: 21.09.2022 14:51
Медия: Гласове

Заглавие: Лондон ще субсидира половината от разходите за електроенергия на фирмите тази зима
Дата: 21.09.2022 19:31
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Великобритания пуска спасителна програма от 40 млрд. паунда за бизнеса

https://bg-voice.com/%D0%B4%D0%B6%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82-%D0%B9%D0%B5%D0%BB%D1%8A%D0%BD-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5-%D1%83/
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/110738-paual-nyama-bezboleznen-nachin-da-se-razdelim-s-inflatsiyata
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Recesiyata-v-SASht-e-vse-po-veroyatna-sled-tretoto-uvelichenie-na-lihveniya-procent-s-0-75-1401768
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/110723-paual-signalizira-che-retsesiyata-mozhe-da-e-tsenata-za-spirane-na-inflatsiyata
https://glasove.com/biznes/nad-polovinata-ot-pokolenieto-z-smyatat-che-badeshtite-izpalnitelni-direktori-nyama-da-imat-nuzhda-ot-universitetska-diploma
https://www.bta.bg/bg/news/economy/331877-london-shte-subsidira-polovinata-ot-razhodite-za-elektroenergiya-na-firmite-tazi
https://dividend.bg/svyat/velikobritaniya-puska-spasitelna-programa-ot-40-mlrd-paunda-za-biznesa


Правителството ще подпомага фирмите да покрият сметките за енергия в следващите шест месецаБританското
правителство разкри спасителна програма от 40 милиарда паунда, за да помогне на компаниите със сметките им
за енергия тази зима на фона на скок на цените, който заплашва да извади много фирми от пазара. Съгласно
прогнозния план от 40 милиарда паунда, обявен в сряда, правителството ще ограничи цен... 

Каолин инвестира 9 млн. евро в изграждането на най-модерната в Европа линия за преработка на каолин и нова
ремонтна работилница във Ветово, съобщават от Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК). 

Очакваната възвращаемост от традиционното портфолио 60/40 в дългосрочен план продължава да изглежда
слабаМного пазарни стратези твърдят от години, че традиционните портфейли са скъпи и следователно са
изправени пред ниска очаквана възвръщаемост в дългосрочен план. Всъщност очакваната възвръщаемост за
такива портфейли с 60 процента залог в акции и 40 процента в облигации е една от най-ниските досег... 

Рецесия, рекорден дефицит и изключително висока инфлация очакват България в началото на следващата година
Това прогнозира икономистът Красен Станчев в предаването "Точно днес" на Радио Пловдив. По думите му
рецесията ще е по-ниска от тази през 2009 г., когато тя беше 5% от БВП. През 2023 г. се очаква тя да бъде около
2% от БВП. Инфлацията на годишна база у нас пък ще е 15% при 10% за ЕС. "Бюджетни... 

За да осигури още по-защитени плащания у нас, бизнесът изгражда единен Център за борба с измамите (AFC),
който да предоставя услуги за наблюдение и предотвратяване на измами на всички финансови институции в
България. Това ще бъде единно звено, специализирано в управлението и контрола на измами. Централизираното
звено ще наблюдава транзакциите, произхождащи от множество мрежи и канали в реално врем... 

В България има доста промени в законовите и административни процедури за инсталация на фотоволтаични
централи, но има какво още да се желае, така че да се постигне златна среда за този тип инвестиции. В ситуация
на енергийна криза промените в законодателството трябва да се случат максимално бързо. Това мнение изрази
пред БНР инж. Веселин Тодоров, председател на Соларна академия – България. Като ед... 

Дата: 21.09.2022 18:41
Медия: Дивидент

Заглавие: Каолин откри нови производствени и ремонтни съоръжения във Ветово
Дата: 21.09.2022 14:11
Медия: Industry Info

Заглавие: Акциите и облигациите все още не са евтини
Дата: 23.09.2022 11:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Красен Станчев: Очаква ни рецесия и висока инфлация догодина
Дата: 23.09.2022 10:50
Медия: Dunavmost

Заглавие: Изграждат високотехнологично единно звено за борба с финансовите измами
Дата: 23.09.2022 10:32
Медия: 3е-news

Заглавие: Експерт: В енергийна криза законодателството за фотоволтаиците трябва да се промени максимално
бързо
Дата: 23.09.2022 10:12
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Проф. Гарабед Минасян: За първите 7 месеца на 2022-а 4,6 млрд. евро български капитали са
напуснали страната
Дата: 23.09.2022 09:50
Медия: Гласове

http://industryinfo.bg/article/30193-kaolin-otkri-novi-proizvodstveni-i-remontni-saorajeniia-vav-vetovo
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/110744-aktsiite-i-obligatsiite-vse-oshte-ne-sa-evtini
https://www.dunavmost.com/novini/krasen-stanchev-ochakva-ni-retsesiya-i-visoka-inflatsiya-dogodina
https://3e-news.net/bg/a/view/37169/izgrajdat-visokotehnologichno-edinno-zveno-za-borba-s-finansovite-izmami
https://bnr.bg/post/101709127
https://glasove.com/intervyuta/prof-garabed-minasyan-za-parvite-7-mesetsa-na-2022-a-46-mlrd-evro-balgarski-kapitali-sa-napusnali-stranata


Последвайте "Гласове" в Телеграм Нов дълг за 2, 250 млрд. евро бе поет от международните пазари. Това
съобщиха преди дни от Министерството на финансите. Емисията бе очаквана, тъй като страната ни се нуждае от
дългово финансиране за покриване на дефицита и стари задължения. Какво означава това и как се справяме с
бюджета… Пред ФАКТИ говори макроикономистът проф., д-р ик. н. Гарабед Минасян. - Проф.... 

Инфраструктурни проекти за близо 300 млн. лева се изпълняват в момента в Пловдив с финансовата подкрепа на
оперативни програми и фондове на Европейския съюз. Инвестициите, осигурени от Община Пловдив, Национална
компания "Железопътна инфраструктура" и ВиК, безспорно са необходими за областния град, за да се гарантират
по-добри условия на живот. Колкото по-бързо се вложат парите, толкова по-скоро щ... 

Сингапур е изместил Хонконг от позицията на водещ финансов център в Азия в световна класация, в която Ню
Йорк и Лондон са запазили съответно първото и второто място, предаде Франс прес, цитирана от БТА. Сингапур се
е изкачил с три места нагоре, за да достигне до третата позиция в шестмесечния индекс на Глобалните финансови
центрове (GFCI), който оценява конкурентоспособността на 119 финансови цент... 

Спешното емитиране на дълг сега, преди изборите, беше излишно, посочи управляващият партньор на Expat
CapitalГолемият риск, който може да се материализира в следващите шест месеца, е изпадането на България от
пътната карта на членство в еврозоната. Ако България загуби перспективи за интеграция в еврозоната, това
трайно ще се отрази на охлаждане на инвестиционния климат и загуба на чуждестранни инв... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Лидерството, комуникацията и екипното мислене са много по-важни умения за над половината младежи от
поколението Z, отколкото университетската диплома, и те не считат, че висшето образование е от значение за
бъдещите директори. Това сочи на проучване #CtheFuture на световния лидер в областта на HR решенията Adecco
Group, което се провежда за трета поредна година. В него са участвали 1685 младежи о... 

Меките умения са много по-важни за изпълнителните директори в сравнение с техните знания в дадена област.
Едновременно с това намалява тежестта на дипломата за висше образование. Това са част от изводите в
специалното проучване #CtheFuture на световния лидер в областта на HR решенията Adecco Group, което се
провежда за трета поредна година. В него участват 1 685 души от целия свят, представители н... 

Заглавие: Европа налива близо 300 милиона в инфраструктурата на Пловдив
Дата: 23.09.2022 08:22
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Сингапур измества Хонконг като водещ финансов център на Азия
Дата: 23.09.2022 11:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Н. Янков: Големият риск е до шест месеца България да загуби шанс за членство в еврозоната
Дата: 23.09.2022 11:38
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Висшето образование губи стойност за над половината поколение Z
Дата: 21.09.2022 19:30
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Бъдещите изпълнителни директори няма да имат нужда от университетска диплома
Дата: 21.09.2022 16:06
Медия: Банкеръ

Заглавие: 14,4% ръст на общите разходи на работодателите
Дата: 21.09.2022 15:25
Медия: Economynews

https://novini.vratsa.eu/bg/evropa-naliva-blizo-300-miliona-v-infrastrukturata-na-plovdiv/
https://www.dotbg.bg/article/12610673
https://www.investor.bg/a/574-voynata-v-ukrayna/360592-n-yankov-golemiyat-risk-e-do-shest-mesetsa-balgariya-da-zagubi-shans-za-chlenstvo-v-evrozonata
https://www.mediapool.bg/vissheto-obrazovanie-gubi-stoinost-za-nad-polovinata-pokolenie-z-news340045.html
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/budeshtite-izpulnitelni-direktori-niama-da-imat-nujda-ot-universitetska-diploma
http://www.economynews.bg/144-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-news105405.html


С 14,4 на сто нарастват общите разходи на работодателите за един отработен час от наетите от тях хора през
второто тримесечие на 2022 г. спрямо второто тримесечие на 2021 година, показват предварителни данни на
Националния статистически институт. В индустрията увеличението е с 15 на сто, в услугите - с 16,8 на сто, и в
строителството - с 11,5 на сто. По икономически дейности най-висок ръст на общи... 

Софиянци взимат най-големи пенсии. В столицата средният размер на пенсиите за първата половина на годината
е 658,73 лв. показват данните на НОИ към края на юни. В същото време средният размер на пенсиите в цялата
страна е 549 лв., или с близо 110 лв. по-малко. В данните на НОИ не са включени ковид добавките от 60 лв.,
давани до юни. Заедно с тях средният размер на пенсиите за столичани е бил по-го... 

Един от ключовите въпроси, който поставят потенциалните инвеститори във високотехнологични производства, е
имате ли обучени кадри и имате ли университети, с които да ги създаваме за нашите иновативни производства,
посочи в интервю за Mediapool Карина Ангелиева, експерт по образование и иновации и бивш зам.-министър на
иновациите в правителството на Кирил Петков. От думите ѝ стана ясно, че топ инве... 

"Без правителство ще бъде по-зле, нови избори през зимата ще доведат до разочарование и делигитимация на
изборната система", прогнозира ДимитровИскаме политиците да разберат колко е важна темата с високите цени.
Инфлацията официално е около 18%, но ние отчетохме над 50, а някои стоки минаха и 100%, като например
олиото. Затова искаме доходите да бъдат компенсирани поне с 20%. Надявам се идната сед... 

64,21% от българските служители предпочитат да работят предимно от вкъщи (3-5 дни в седмицата), показва ново
проучване на иновативната кариерна платформа Kaderabotim.bg, която е специализирана в предоставянето на
обективна информация за пазара на труда в България. То се нарича "Връщане към работа обратно в офиса" и е
проведено паралелно сред 1 207 български служители и 502 работодателя. Допитванет... 

За част от новостите практиката тепърва ще се изгражда, а някои от тях изискват изменения във вътрешните
правила на предприятията или в друга документацияРебека Клейтман е мениджър в Адвокатско съдружие "Ърнст
и Янг" с повече от 15-годишен опит в сферата на търговското, финансовото и трудовото право. Тя има богат опит
със сливания и придобивания, банкова и финансова регулация и трудово право, вклю... 

Решението е работодателите да обърнат повече внимание на благосъстоянието на своите служители, казва
експерт 64% от българските служители предпочитат да работят предимно от вкъщи (3-5 дни в седмицата), показва

Заглавие: Столичани и бургазлии – с "богаташки" пенсии, по над 600 лв. А варненци?
Дата: 23.09.2022 10:00
Медия: Черно море

Заглавие: Карина Ангелиева: Кадрите са ключови за развитието на иновациите
Дата: 23.09.2022 08:00
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Пламен Димитров: Някои стоки поскъпнаха със 100%
Дата: 23.09.2022 11:37
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: 64,21% от БГ служители предпочитат home office
Дата: 23.09.2022 11:07
Медия: Economynews

Заглавие: Десет промени в Кодекса на труда, които засягат човешките ресурси
Дата: 23.09.2022 10:43
Медия: Капитал

Заглавие: 40% от българите напускат, ако трябва да се върнат в офиса
Дата: 23.09.2022 10:02
Медия: Вестник Борба

https://www.chernomore.bg/a/11-bg-ikonomika/244877-stolichani-i-burgazlii-s-bogatashki-pensii-po-nad-600-lv-a-varnentsi
https://www.mediapool.bg/karina-angelieva-kadrite-sa-klyuchovi-za-razvitieto-na-inovatsiite-news340071.html
https://zonanews.bg/bulgaria/plamen-dimitrov-nyakoi-stoki-poskapnaha-sas-100
http://www.economynews.bg/6421-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D0%B3-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%82-home-office-news105399.html
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pravo/2022/09/23/4394124_deset_promeni_v_kodeksa_na_truda_koito_zasiagat/
https://www.borbabg.com/2022/09/23/40-ot-blgarite-napuskat-ako-tryabva-da-se-vrnat-v-ofisa/


ново проучване на платформата Kaderabotim.bg.То се нарича "Връщане към работа обратно в офиса" и е
проведено паралелно сред 1 207 български служители и 502 работодателя. Допитването дава пре... 

Общо 464 души с осигурителни периоди, придобити съгласно законодателствата на България и Германия, научиха
повече за своите права при пенсиониране по време на българо-германските консултационни дни, които тази
година се проведоха във Варна. Това съобщиха от пресцентъра на Националния осигурителен институт (НОИ). В
рамките на три дни четири екипа от експерти от НОИ и Германското пенсионно осигуряв... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Обявената частична мобилизация и така наречените референдуми в Донецка, Луганска, Херсонска и област
Запорожие са пореден опит да бъде легитимирана инвазията на Русия в Украйна, коментира заместник-
министърът на външните работи и бивш посланик на България в Украйна Костадин Коджабашев на редовния
брифинг на МВнР. По думите му партньорите от ЕС и НАТО трябва да засилят подкрепата за суверенитета и ... 

Референдумите за присъединяване на 4 области - Донецка и Луганска, както и на част от окупираните в Херсон и
Запорожка област към Русия, са пореден опит за нарушаване на суверенитета и териториалната цялост на
Украйна. Тази позиция изрази зам.-министърът на външните ни работи Костадин Коджабашев на брифинг в
министерството. Както "24 часа" писа, местните жители в 4-те области ще гласуват на рефер... 

Представят българското подразделение на компанията на 26 септемвриЕдна от дъщерите на футболната легенда
Христо Стоичков - Христина (в средата на снимката) ще представлява испанския енергиен холдинг и независим
търговец "Фактор Енерджи" в България, съобщава bTV. Христина и нейният съдружник Емилио Росауд
щепредставят българското подразделение "Фактор Енерджи България" на 26 септември. Испанският е... 

В Европейската централна банка се опасяват, че ще се наложи да повишат основния си лихвен процент до 2% или
дори повече, за да ограничат рекордно високата инфлация в еврозоната, независимо че така ще се увеличат
шансовете за рецесия. Това казаха източници, запознати с въпроса, пред Reuters, цитира economic.bg.
Инфлацията в еврозоната достигна 9.1% през август, надвишавайки неколкократно целта от 2... 

Подписването на Парижкото споразумение запозна света с нов език и концепции за справяне с климатичната
криза. Националните правителства подписаха да поддържат глобалните температури "доста под 2C" и да
продължат усилията за ограничаване на увеличението до 1,5C. Вече години след сделката доведоха до вълна от

Заглавие: Над 460 души във Варна са се консултирали за пенсионните се права, придобити в Германия
Дата: 23.09.2022 09:40
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: МВнР: Организираните от Русия т.нар. референдуми в Украйна няма да бъдат признати
Дата: 23.09.2022 11:10
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Външно: Референдумите в Украйна са пореден опит за нарушаване на териториалната й цялост
Дата: 23.09.2022 10:54
Медия: 24 Часа

Заглавие: Една от дъщерите на Стоичков пое голям бизнес у нас
Дата: 23.09.2022 10:52
Медия: Блиц

Заглавие: Лагард се готви да продължи с вдигането на лихвите
Дата: 21.09.2022 15:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Нов стандарт предлагат да насочва бизнеса към правилните климатични цели
Дата: 23.09.2022 10:00
Медия: 3е-news

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/332324-nad-460-dushi-vav-varna-sa-se-konsultirali-za-pensionnite-se-prava-pridobiti-v-
https://bntnews.bg/news/mvnr-organiziranite-ot-rusiya-tnar-referendumi-v-ukraina-nyama-da-badat-priznati-1208290news.html
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/12610484
https://blitz.bg/sport/ekskluzivno/edna-ot-dshcherite-na-stoichkov-poe-golyam-biznes-u-nas_503840.html
https://www.standartnews.com/biznes/lagard-nabra-smelost-gotvi-se-da-prodlzhi-504304.html
https://3e-news.net/bg/a/view/37304/nov-standart-predlagat-da-nasochva-biznesa-kym-pravilnite-klimatichni-celi


инициативи относно това как може да се постигне това и как се превръща в действия за хората... 

Светлозар Николов даде пример с други европейските държави Русенецът Светлозар Николов, който живее в
Стокхолм, изпрати писмо с предложения за промените в Закона за движение по пътищата до президента и
политиците в България. Те са свързани с данъците за МПС, Гражданска отговорност и условията за регистриране
и спиране от движение на превозните средства. За пример са посочени други европейските дър... 

Не е тайна, че през последните години тенденцията в световен мащаб за автомобили с електрически двигатели
силно се засили. Само през първата половина на тази година обемът на продажбите на електрически превозни
средства в света се е увеличил с цели 81% в сравнение със същия период на миналата година. И всичко това
въпреки факта, че като цяло продажбите на автомобили от всякакъв вид са намалели с 1... 

С инвестиции в нови технологии и в обществото "Асарел-Медет" преобрази не само индустрията, но и региона на
ПанагюрищеТекстът е публикуван в бр. 7/22 г. на сп. Business Global.В началото на юни един българин за първи
път се нареди сред световните бизнес лидери, отличени като пионери по целите за устойчиво развитие на
Организацията на обединените нации (ООН). При това стана първият мениджър на минн... 

"Само високата избирателна активност показва какво иска народът и може да върне нормалността в държавата.
Колкото до повече хора достигнем, докоснем, толкова по-реално представен парламент ще имаме." От тази идея
се ражда гражданската инициатива "VOTEx2", целяща да мотивира повече хора да се включат в предстоящия вот
на 2 октомври. В нея участват предприемачи, инфлуенсъри, публични личности, култу... 

Заглавие: Русенец от Стокхолм се обърна към политиците за промени в данъците и таксите за МПС
Дата: 23.09.2022 09:26
Медия: Dunavmost

Заглавие: Защо, дори да не искаме, ще започнем да караме електромобили?
Дата: 23.09.2022 08:47
Медия: Аутомедия

Заглавие: Историята на един устойчив успех
Дата: 23.09.2022 11:08
Медия: BGlobal

Заглавие: Гражданската инициатива "VOTEx2" с идеи за увеличаване на избирателната активност
Дата: 23.09.2022 09:38
Медия: Искра.бг

https://www.dunavmost.com/novini/rusenets-ot-stokholm-se-obarna-kam-polititsite-za-promeni-v-danatsite-i-taksite-za-mps
https://automedia.investor.bg/a/2-novini/50704-zashto-dori-da-ne-iskame-shte-zapochnem-da-karame-elektromobili
https://bglobal.bg/107139-%D0%98%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D1%83%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%B9%D1%87%D0%B8%D0%B2-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%85
https://www.iskra.bg/grazhdanskata-initsiativa-votex2-s-idei-za-uvelichavane-na-izbiratelnata-aktivnost/
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